
PROTOKÓŁ NR 41/14

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 12 czerwca 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 17:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Mariusz Kubiak.

       Nieobecni usprawiedliwieni: Krzysztof Kapała.

Porządek obrad:

1. Zapoznanie się z pismem Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z 27 maja 2014 r.

2. Zapoznanie się z pismem Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei we Wrocławiu z 27 maja 2014 r.

3. Przygotowanie odpowiedzi na pismo z 6 maja 2014 r. skierowane do Rady Miejskiej przez

Prezesa  Spółdzielni  Hydromech  w  sprawie  zmiany  Regulaminu  utrzymania  czystości  i

porządku na terenie Gminy Kowary. 

4. Sprawy różne.

Ad. 1 Komisja zapoznała się z pismem Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska z 27 maja 2014 r.

dotyczącym obszarów Natura 2000, a dokładnie planowanych zmian w ich granicach – złożyła wniosek do

Przewodniczącego o przekazanie go do Stacji Sportów Zimowych i Paralotniarstwa Kowary.

Ad. 2 Komisja po zapoznaniu się z odpowiedzią DSDiK dotyczącą uprzedniego wniosku Komisji w

sprawie budowy chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 366 w Kowarach – ul. Zamkowa na odcinku od

byłej fabryki dywanów do skrzyżowania przy ul. Kamiennogórskiej (str. lewa, od km 23+600 – przejście dla

pieszych do skrzyżowania z drogi 367 – km 24+152) – przekazuje kopię niniejszego pisma Burmistrzowi

Miasta Kowary w celu zapoznania się z przedstawionym w nim rozwiązaniem oraz rozpatrzenia pod kątem

realizacji tego przedsięwzięcia oraz wskazania innych inwestycji, które mogłyby również zostać wykonane w

ramach „Dolnośląskiego programu przebudowy i remontów dróg wojewódzkich”. 

Ad. 3 Komisja przygotowała odpowiedź do Prezesa Spółdzielni Hydromech i prosi Przewodniczącego

Rady o przesłanie jej.

Ad. 4  Przewodnicząca poruszyła temat skwerku na skrzyżowaniu ul. Al. Wolności z ul. Kowalską,

który  do dziś  nie  został  wykoszony,  uporządkowany,  w wyniku czego  nie  są  widoczne  umieszczone tam

skalniaki. 

Na tym posiedzenie zakończono.
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Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do Pana Przewodniczącego o przekazanie pisma do SSZiP Kowary.

2. Komisja  wnioskuje  do Pana  Burmistrza  o  zapoznanie  się  z  treścią  pisma  DSDiK i  udzielenie

odpowiedzi  Komisji  o  działaniach  podjętych  w  związku  z  możliwością  ujęcia  remontów,  budowy dróg  i

chodników w ramach wskazanego Programu. 

3. Komisja wnioskuje do Pana Przewodniczącego o przesłanie odpowiedzi  do Prezesa Spółdzielni

Hydromech sporządzonej przez Komisję.

4.  Komisja  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  uprzątnięcie  skwerku  przy  skrzyżowaniu  ul.  Aleja

Wolności i Kowalska.

Wszystkie wnioski przegłosowano jednogłośnie. 

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                       Handlu, Usług i Rolnictwa 
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